
Op verzoek wethouder vooraf door Pro Krimpenerwaard ingediende vragen betreffende 
  
1.10 en 1.14 Prestatieafspraken Wonen  
  

- In het algemeen wil Pro Krimpenerwaard weten waarom de raad/commissie niet vooraf bij het 
maken van de prestatieafspraken wonen is betrokken? 

  
- Jaarlijks wil Pro Krimpenerwaard, naast de afgesproken inzichten, informatie over het aantal 

personen van buiten de gemeente die zich in de goedkoopste sociale huurwoningen 
huisvesten. Ook willen wij dat onderzoek wordt gedaan naar de effecten van het bij elkaar 
plaatsen van mensen met een minimaal inkomen. Wij willen inzicht waarom huurders de 
sociale huurwoning verlaten. 

  
-      Urgentie voor de huisvesting, welke criteria? 
  
-      Kan een toelichting worden gegeven op het besluit dat 1 op de 3 woningen naar urgenten 

gaan? 
  

- Waar blijven de compensatie woningen voor de statushouders, als door het college is 
toegezegd. Op de voorgestelde wijze verdringen de statushouders de inwoners om in 
aanmerking te komen voor een sociale huurwoning. 
  

- Blijft het aantal sociale huurwoningen op peil, verkoop van sociale huurwoningen? 
  

- Op welke wijze wordt de doorstroming uit de sociale huurwoningen gestimuleerd? 
  

Met vriendelijke groet 
Ad Struijs/PK 
  
 


